
Zápisnica
z rokovania Obecného zastupiteľstva v Likavke dňa 12.02. 2014

Starosta obce                                         Ing. Marián Javorka
Hlavný kontrolór obce                          Mgr. Janka Pavlíková
Prednosta  OcÚ v Likavke                    Ing.arch.Iveta Hatalová - PN
Prítomní poslanci OZ:  Mgr. Peter Brtko , Ing. Peter Klačko, Mgr. Vladimír Klopta, Igor 
Marton, JUDr. Jaromír Pavlík, Jozef Peniak, Ing. Dušan Štefaničiak, Ing. Michal Švento, 
Mgr. Iveta Žerebáková
Prizvaní: Mgr. Irena Marošová – ref. OcÚ
Program rokovania:
 1. Otvorenie zasadnutia obecného zastupiteľstva, voľba návrhovej komisie, určenie 
    zapisovateľa a overovateľov zápisnice a schválenie programu zasadnutia obecného
    zastupiteľstva.      
 2. Kontrola uznesení.
 3. Poskytnutie finančných prostriedkov na záujmové vzdelávanie na rok 2014.
 4. Potvrdenie výkonu uznesenia Obecného zastupiteľstva Obce Likavka č. 99/2013 zo     
     dňa 13.12.2013 k návrhu rozpočtu obce Likavka na roky 2014-2016.
 5. Rozpočet obce na rok 2014-2016.
 6. Správa hlavného kontrolóra obce za rok 2013.
 7. Správa hlavného kontrolóra obce o výsledkoch kontroly za obdobie od 1.12.2013 do       
    1.2.2014.
 8. Informácie starostu obce.
 9. Interpelácie poslancov OZ.
10. Diskusia.
11. Záver.

K bodu  č.1:  Rokovanie  OZ  otvoril  a  viedol  starosta  obce  Ing.  Marián  Javorka.  Privítal 
prítomných a konštatoval, že rokovanie OZ v 6. volebnom období bolo riadne a včas zvolané 
v zmysle § 13 odst.  4/ písm.a ) zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení 
neskorších  zmien  a doplnkov,  je  uznášania  schopné,  nakoľko  je  prítomná  nadpolovičná 
väčšina  poslancov  OZ.  Starosta  obce  navrhol  p.  Jozefa  Peniaka  za  predsedu  návrhovej 
komisie a Mgr. Vladimíra Kloptu a Mgr. Petra Brtku za členov návrhovej komisie. Starosta 
obce otvoril diskusiu k predloženému návrhu. Bez diskusie.
OZ prijalo uznesenie č. 1/2014 a). Hlasovanie: 8-0-0 (v rokovacej miestnosti nebola prítomná 
Mgr. Iveta Žerebáková)
Starosta obce navrhol za zapisovateľku Mgr. Irenu Marošovú – ref. OcÚ a za overovateľov 
zápisnice  p. Igora Martona a Ing. Petra Klačku. Starosta obce otvoril diskusiu. Bez diskusie. 
OZ prijalo uznesenie č. 1/2014 b). Hlasovanie: 9-0-0
Starosta obce otvoril diskusiu k programu rokovania. Bez diskusie.
OZ prijalo uznesenie č. 1/2014 c). Hlasovanie: 9-0-0

K bodu č. 2: Kontrola uznesení.
Kontrolu  uznesení  zo  zasadnutí  OZ   vykonala  hlavná  kontrolórka  obce,  ktorá  v správe 
o kontrole plnenia uznesení konštatovala, že z roku 2012 neboli splnené 2 uznesenia a z roku 
2013 taktiež 2 uznesenia.
Diskusia: 
P. Jaroslav Šimo ako zástupca Obecného športového klubu Likavka, ktorý bol prítomný na 
zasadnutí OZ,  informoval obecné zastupiteľstvo o aktuálnych problémoch klubu a dôvodoch 



nepodpísania  zmluvy  o prenájme  nebytových  priestorov  v budove  TJ  a  športových 
zariadení, zmluvy  o nájme  dopravného  prostriedku  pre  OŠK  a vyjadril  nespokojnosť  so 
znížením dotácie z rozpočtu obce pre OŠK. 
Poslanci navrhli, že je potrebné prehodnotiť situáciu a pripraviť novú koncepciu  financovania 
klubu.
OZ prijalo uznesenie č. 2/2014 a). Hlasovanie: 9-0-0
OZ prijalo uznesenie č. 2/2014 b). Hlasovanie: 9-0-0

K bodu č. 3: Poskytnutie finančných prostriedkov na záujmové vzdelávanie na rok 2014. 
Predkladateľ:  starosta  obce  informoval  o žiadosti  Súkromného centra  voľného času  ABC, 
Košťany nad Turcom, o pridelenie dotácie na záujmové vzdelávanie. 
Diskusia:
Ing. Švento uviedol, že žiadosť bola doručená po termíne a z toho dôvodu dotácia nemôže byť 
schválená.
OZ prijalo uznesenie č. 3/2014. Hlasovanie: 9-0-0

K bodu č. 4: Potvrdenie výkonu uznesenia Obecného zastupiteľstva Obce Likavka č. 99/2013 
zo dňa 13.12.2013 k     návrhu rozpočtu obce Likavka na rok 2014-2016.  
Predkladateľ:  starosta  obce,   informoval  o dôvodoch  uplatnenia  §  13  odst.  6)  zákona  č. 
369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov.
Diskusia:
Mgr.  Klopta  prečítal  písomné  stanovisko  k zníženiu  bežných  výdavkov  v rozpočte  obce 
Likavka na roky 2014-2016 v programe 14 – podprogram 14.1 – prvok 14.1.1 – Samosprávne 
funkcie, kde uviedol :  „ Navrhol som zníženie miezd zo sumy 63.000,–€ na sumu 53.000,–€ 
a odvodov z 23.000,–€ na 18.000,–€ z dôvodu nevykonania žiadnej zmeny na mzdy obecného 
úradu v rozpočte obce od roku 2010, nakoľko v tomto roku (2010) po skončení volebného 
obdobia  bola  predchádzajúcemu  starostovi  vyplatená  finančná  odmena  v určitej  výške 
a zároveň  bol  uvedený  aj  dôvod práceneschopnosť  prednostky  obecného  úradu.“  Súčasne 
žiadal doplniť zápisnicu z rokovania OZ zo dňa 13.12.2013 o uvedené skutočnosti.
OZ prijalo uznesenie č. 4/2014 a). Hlasovanie: 9-0-0
OZ prijalo  uznesenie  č.4/2014  b).  Hlasovanie:  6-3-0  (za:  Mgr.  Vladimír  Klopta,  p.  Igor 
Marton,  JUDr.  Jaromír  Pavlík,  p.  Jozef  Peniak,  Ing.  Dušan  Štefaničiak,   Mgr.  Iveta 
Žerebáková; proti: Mgr. Peter Brtko, Ing. Peter Klačko,  Ing. Michal Švento)
Mgr. Klopta podal návrh na uznesenie vo veci vykonania kontroly.
OZ prijalo uznesenie č. 5/2014. Hlasovanie: 9-0-0
Mgr. Žerebáková podala návrh na uznesenie vo veci vykonania kontroly.
OZ prijalo uznesenie č. 6/2014. Hlasovanie: 8-0-1 (za: Mgr. Peter Brtko, Ing. Peter Klačko, 
Mgr. Vladimír Klopta, p. Igor Marton, JUDr. Jaromír Pavlík, p. Jozef Peniak, Ing. Dušan 
Štefaničiak,  Mgr. Iveta Žerebáková; zdržali sa: : Ing. Michal Švento)
   
K bodu č. 5: Rozpočet obce na rok 2014-2016.
Predkladateľ: starosta obce
Bez diskusie.
Starosta obce ako predkladateľ podal návrh,  že bod č. 5 Rozpočet obce na roky 2014-2016, 
na základe ustanovenia § 18 odst. 4 Rokovacieho poriadku obecného zastupiteľstva sťahuje 
z rokovania.
OZ prijalo uznesenie č. 7/2014. Hlasovanie: 8-0-0 (Mgr. Brtko nebol prítomný v rokovacej 
miestnosti).



K bodu č. 6: Správa hlavného kontrolóra obce za rok 2013.
Predkladateľ:  Mgr.  Janka  Pavlíková,  hlavný  kontrolór  Obce  Likavka.  V správe  podala 
súhrnnú správu o kontrolnej činnosti za rok 2013.
Bez diskusie.
OZ prijalo uznesenie č. 8/2014 a). Hlasovanie: 9-0-0

K bodu  č.  7:  Správa  hlavného  kontrolóra  obce  o     výsledkoch  kontroly  za  obdobie  od   
1.12.2013 do 1.2.2014. Predkladateľ: Mgr. Janka Pavlíková, hlavný kontrolór Obce Likavka. 
V správe  podala  informácie  o kontrolovanom  subjekte:  Obecný  úrad  Likavka,  kde  bola 
vykonaná kontrola čerpania finančných prostriedkov vo výdavkovej položke rozpočtu 634 – 
Dopravné  u vybraných  subjektov  za  II.  polrok  2012  a kontrola  vybavovania  sťažností 
a kontrola vybavovania petícií za rok 2013.
Bez diskusie.
OZ prijalo uznesenie č. 9/2014 a). Hlasovanie: 9-0-0
OZ prijalo uznesenie č. 9/2014 b). Hlasovanie: 9-0-0
K bodu č. 8:  Informácie starostu obce.
Starosta obce podal informácie o realizovaných prácach a akciách:
- spevnenie okraja vozovky na ul. Mikuštiakovej popri potoku;
- umiestnenie nových informačných tabúľ pri stolárskej dielni v rámci Programu cezhraničnej 
spolupráce Poľsko – Slovenská republika;
- stavebné úpravy na plochách pod kontajnermi;
- stavebné úpravy pred tribúnou v areáli futbalového ihriska;
- dodávka 9 ks kontajnerov od firmy ENVI – PAK;
- výstavba diaľnice D1 Hubová – Ivachnová bola oficiálne zahájená 11.2.2014.
Životné prostredie:
- Povodie Váhu Ružomberok – uskutočnili reguláciu bočného koryta potoka Likavčianka pri 
rodinných domoch na ul. Mikuštiakovej od mlyna;
- zaslaná žiadosť na Okresný úrad Ružomberok – odbor starostlivosti o životné prostredie na 
výrub drevín pri autobusovej zastávke smer Ružomberok na ul. Hollého;
Kultúrne podujatia:
- Vianočné trhy, X. obecný ples, karneval ZŠ, beseda v obecnej knižnici s pánom Eduardom 
Matákom  o historicko-dokumentárnom  románe  „Kroniky  poblúznených  rokov“,  ktorému 
starosta  udelil Cenu starostu obce za propagáciu Likavky v uvedom románe; 
- pripravovaná monografia obce Likavka bude preložená do poľského a anglického jazyka.
Aktivačné práce:
- zmenou zákona o hmotnej núdzi od 1.1.2014 obec pripravuje koncepciu pracovných činností 
pre  väčší  počet  občanov v spolupráci  s ÚPSVaR Ružomberok,  ktorí  budú aktivačné  práce 
vykonávať v obci. 
Starosta obce informoval o výpovedi nájmu zmluvy nebytových priestorov v bývalej budove 
obecného úradu súp. číslo  866, Slovenskou lesníckou spoločnosťou a.s.,  Banská Bystrica, 
k 31.3.2014 z organizačných dôvodov;
-  žiadosti o finančnú pomoc Cirkevného zboru Evanjelickej cirkvi a. v. v Ružomberku;
-  žiadosti občanov obce o výstavbu hokejbalového ihriska. 
Diskusia:
JUDr.  Pavlík  odporučil  pokračovať  v spevnení  okraja  vozovky  na  ul.  Mikuštiakovej  až 
k železničnej bytovke a zabezpečiť opílenie drevín v areáli LIPPEK popri vozovke, nakoľko 
konáre presahujú do vozovky. 
P. Patrik Strnátka a p. Branislav Fajta, ktorí boli prítomní na rokovaní, oboznámili obecné 
zastupiteľstvo  o bývalej  činnosti  hokejbalového  klubu,  keďže  v súčasnosti  v okrese 
Ružomberok neexistuje organizovaná hokejbalová súťaž a ďalej informovali, že v stanovách 



OŠK Likavka je uvedené aj pôsobenie hokejbalového oddielu. Zároveň predložili požiadavku 
na vybudovanie  hokejbalového ihriska,  ktoré navrhli  umiestniť  v areáli  OŠK Likavka na 
asfaltovej ploche.
Ing.  Štefaničiak odporučil,  aby bola vybratá  vhodná lokalita  pre daný šport  a umiestnenie 
ihriska, ale neodporúča areál OŠK.
Starosta konštatoval, že areál by umiestnením ihriska nadobudol na väčšej využiteľnosti ako 
viacúčelové športové zariadenie pre športovú organizovanú aj neorganizovanú činnosť.
JUDr. Pavlík odporučil,  aby klub bol registrovaný v nejakej spoločenskej organizácii, čím by 
v budúcnosti bola väčšia istota pokračovania danej aktivity a tým aj využiteľnosti žiadanej 
investície. Riešenie umiestnenia ihriska je potrebné zvážiť aj na ploche súčasných tenisových 
kurtov.
P. Šimo uviedol, že asfaltová plocha v areáli OŠK je využívaná počas zápasov ako parkovisko 
a k uvedenému návrhu je potrebné vyjadrenie výboru OŠK.
Poslanci sa zhodli, že je potrebné poveriť  Kultúrno – školskú a športovú komisiu a Komisiu 
životného  prostredia  a výstavby  pri  OZ  obce  Likavka,  zaujať  stanovisko  k vybudovaniu 
hokejbalového ihriska v obci Likavka.
OZ prijalo uznesenie č. 10/2014 a). Hlasovanie: 9-0-0
OZ prijalo uznesenie č. 10/2014 b). Hlasovanie: 9-0-0

K bodu č. 9: Interpelácie poslancov OZ
P. Marton sa informoval v súvislosti s plánovanou IBV v časti Úboč na prípravné práce. 
Starosta odpovedal, že doposiaľ neboli vykonané nové zistenia a prípravy. K plánovanej IBV 
bude do jedného mesiaca uskutočnené stretnutie s vlastníkmi dotknutých pozemkov.
Mgr. Klopta navrhuje písomne vyjadriť nesúhlas občanov obce na základe doterajších zistení 
(stanovisko hygienika, meranie hlučnosti) na Národnú diaľničnú spoločnosť a Ministerstvo 
dopravy, výstavby a regionálneho rozvoja SR, proti prejazdu nákladných motorových vozidiel 
v súvislosti s výstavbou diaľnice D1, z dôvodu nadmernej prašnosti, hlučnosti a vibrácií, ktoré 
poškodzujú statiku rodinných domov na ul. Hollého.
Starosta vyzval Mgr. Kloptu k formulácii osnovy predmetného listu. 
OZ prijalo uznesenie č. 11/2014. Hlasovanie: 9-0-0

K bodu č. 10: Diskusia
JUDr. Pavlík upozornil na pouličné osvetlenie pri mlyne, ktoré je zarastené ihličnanmi pozdĺž 
brehu potoka.
P.  Marton  taktiež  upozornil  na  potrebu  vyrúbu  drevín  na  cintoríne  pri  dome  smútku 
a v novom cintoríne pri plote.
Ing.  Švento odporučil  sledovať nové národné projekty z európskych sociálnych fondov na 
roky 2014-2020.
Ing.  Štefaničiak  sa informoval  na dôvody vykonanej  regulácie  potoka  v blízkosti  nových 
rodinných  domov  na  ul.  Pod  hradom  a na  plánovanú  výstavbu  bytových  domov  v tejto 
lokalite.
Starosta uviedol, že v rámci vykonaného územného konania a podľa územného plánu obce je 
plánovaná výstavba dvojpodlažných bytových domov s 2 a 3 bytovými jednotkami.
OZ prijalo uznesenie č. 12/2014. Hlasovanie: 9-0-0

K bodu č. 11: Starosta obce ukončil rokovanie OZ a poďakoval prítomným za účasť.
Zapísala: Mgr. Irena Marošová, v. r.

Ing.  Peter K l a č k o, v. r.      Ing. Marián J a v o r k a, v. r. Igor M a r t o n, v. r.
overovateľ starosta obce overovateľ


